

<p>مواعيد إقفال الرحلات المغادرة من داخل المملكة العربية السعودية Required Check-in times for all flights departure from KSA airports.</p>		
<p>التاريخ 03 JUN 2013</p>	<p>الرقم المرجعي 201306031</p>	<p>تاريخ التطبيق IMMEDIATELY</p>

<p>SAUDIA would like to inform all travel service providers that passengers on all domestic and international flights should arrive at the airport according to the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Passengers on Domestic flights must be at the airport 2 hours prior to the scheduled departure. • Passengers on International flights must be at the airport 3 hours prior to the scheduled departure. • Check-in for domestic routes will be closed 45 minutes prior to the scheduled departure. • Check-in for International flights will be closed 1 hour prior to the scheduled departure. • Departure gates on domestic routes will be closed 15 minutes before the scheduled departure. • Departure gates on International routes will be closed 20 minutes before the scheduled departure. <p>Due to the importance of the subject, all travel service providers must take the necessary actions to inform passengers of the new check-in requirements. Furthermore,</p> <p>SAUDIA will start an awareness program on media outlets and online services such as SV Website/Mobile/Self-Check-in</p>	<p>حرصاً من الخطوط الجوية العربية السعودية على الالتزام بالوقت المحدد لإقلاع رحلاتها دون اي تأخير، فإنه قد تقرر أن يكون موعد حضور الركاب لرحلات المغادرة من مطارات المملكة العربية السعودية وفقاً للتالي :</p> <ul style="list-style-type: none"> • الحضور للمطار قبل ساعتين من موعد الإقلاع المجدول بالنسبة للرحلات الداخلية. • الحضور للمطار قبل ثلاث ساعات من موعد الإقلاع المجدول بالنسبة للرحلات الدولية المغادرة من مطارات المملكة العربية السعودية. • موعد إقفال جميع الرحلات الداخلية (قبل 45 دقيقة من الموعد المجدول للإقلاع). • موعد إقفال جميع الرحلات الدولية المغادرة من مطارات المملكة العربية السعودية سوف يكون (قبل ساعة واحدة من الوقت المجدول للإقلاع). • موعد إقفال بوابات الصعود الى الطائرة للرحلات الداخلية (قبل 15 دقيقة) من الموعد المجدول للإقلاع. • موعد إقفال بوابات الصعود الى الطائرة للرحلات الدولية المغادرة من مطارات المملكة العربية السعودية (قبل 20 دقيقة) من الموعد المجدول للإقلاع. <p>ولأهمية الموضوع نهيب بجميع وكلاء السفر التكرم باتخاذ الاجراءات اللازمة لتوعية الركاب.</p> <p>علماً بأنه سوف يتم إعداد برنامج توعية للركاب المسافرين ، في وسائل الاعلام المرئية والمسموعة بالإضافة الى الانظمة الالكترونية مثل SV website/mobile/self-check-in</p>
---	--